
2009Z20759
Vragen van het lid Algra (CDA) aan
de staatssecretaris van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over het
kraken van websites. (Ingezonden
6 november 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel over het veel te makkelijk
kraken van websites van de
overheid?1

2
Wat wordt er gedaan om websites
van de overheid te beschermen tegen
inbrekers?

3
Is het waar dat het beveiligen van
websites geen topprioriteit is van de
overheid?

4
Welke voorvallen van diefstal van
privégegevens via overheidswebsites
zijn bekend?

5
Waarom is er sprake van een
verslechtering van de beveiliging ten
opzichte van een jaar geleden, zoals
in het artikel door de directeur van
HMS-management wordt beweerd en
lijkt te worden bevestigd door ICT
adviesorgaan Govcert?1

6
Waarom hebben overheidssites geen
digitaal slot?

7
Op welke manier bent u voorbereid
op het risico dat het ICT-apparaat van
de overheid voor een groot deel
wordt platgelegd?

8
Wat doet u om op het terrein van
beveiliging tegen computerhackers
binnen de overheid een
mentaliteitsverandering tot stand te
brengen?

1 Trouw, 5 november 2009: «Een, twee, drie –
en gekraakt is de website».
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